
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kontaktperson: Pia Hindborg Andersen 

 

 

Referat 

Mødet starter kl. 17.15 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt 
 

2. Nyt fra elevrådet (10 min.) 
Orientering fra Formand og næstformand 

- Første møde afholdes i august 
 

3. Planlægning af deltagelse ved forældremøder (15 min.) 

Udarbejdelse af plan for skolebestyrelsens deltagelse ved forældremøder på skolen. 
Hvad deltager skolebestyrelsesmedlemmerne med, aftaler om oplæg/indhold  
 
- 0. klasse torsdag d. 17.8.23 (Tanja og Michael) 

- Afdeling 1 afholder fælles forældremøde for 1 – 5. klasse torsdag d. 14.9.23  
- Se vedhæftet liste 
- Der er lavet et skriv sidste år, som der kan tages udgangspunkt i. Det er også en 

mulighed at tage udgangspunkt i det nyhedsbrev, som netop er sendt ud 
-  

4. Økonomi (10 min.) 
Status ift. budget 
- Status pr. 31.7.23: Der er ikke udgifter som stikker af. Der er enkelte kontis som er 

ved at være brugt op, men det er forventeligt. Det er vigtigt, at vi fastholde elevtallet 
på 7. årg. og 9. årg., da der ellers vil være behov for klassesammenlægning 

- Før sommerferien er der rejst mange børn fra skolen. Elevtallet er pt. På 207 elev 
ink. Specialklasser. Dette har indflydelse på tildelingsmodellen. Skæringsdato er 
5.9.23 ift. hvordan skolens fremtidige budget kommer til at se ud. 

- Der er licet nye kopimaskiner 
- Der er indkøbt nye skamler til vores 0. klasse 
 

5. Skolebestyrelsens form og indhold (20 min) 

SKOLEBESTYRELSEN  
Torsdag den 17/8 2023 kl. 17.15 – 19.30  

 

Personalerummet på Peter Willemoesskolen  

 
Deltagere: Thomas Pedersen, Jannie Sandholt Jensen, Heidi Jensen, Christina Lønberg 
Sørensen, Tanja Clausen, Michael Ribau-Storm, Kirstine Lykke Raben,  
 
Elevrådsrepræsentanter: Allan og Per 
Afbud:  Christina Anita Christiansen, Simon Sten Asmussen, Lasse Tajmer,  
 

 



 
 
 Kontaktperson: Pia Hindborg Andersen Side 2 af 3 

Hvilke opgaver skal løses næste skoleår:  

- Samarbejde mellem skole og hjem 

- Der afsættes et skolebestyrelsesmøde hvor teamet er bestyrelsens rolle ind i skole-

hjem-samarbejdet 

- Målet vil være at få forældrene mere på banen eks. Cafemøder, hvor forældre kan 

blive guided til at lære, hvordan man understøtter sit barns skoledag 

- Stjernerne fra skolefesten, hvad vil vi prioritere – ønskernes læses højt 

- Kristine undersøger via ”skole og forældre”, hvilke krav man kan stille til en 

bestyrelse samt temaer  

 

 
6. Resultater fra forårets trivselsmåling (30 min.) 

- Resultaterne præsenteres på forældremøderne 

- Hvert team skal udvælge to punkter fra trivselsmålingen, som de vil arbejde med på 

klassen 

- På afdelingsmøderne skal der udvælges et punkt fra trivselsmålingen som der 

arbejdes med hen over året 

- General trivsel ligger på 3,5, hvilket er en anelse lavere end sidste år. Det er meget 

lig med de øvrige skoler i kommunen 

- Der er ikke noget, som har ændret sig væsentligt. Der er en stigning i elevernes 

vurdering af den faglige indsats på skolen.  

- Et opmærksomhedspunkt er også ”jeg ønsker ikke at svare” – det det fordi eleven 

ikke forstå spørgsmålet? 

 

7. Orientering fra: (10 min.) 

a. Ledelse 

Referat:  

Status ift. ”Eventyrstien”:  

Opstart d. 24.8. Banen stilles op på 14 dage. Vi ønsker at markerer vores nye 

legepladsbåde ”første spadestik” og åbningen af banen 

 

Beredskabsplan: Bestyrelsen skal orienteres, når planen er opdateret. Det påtænkes 

at afholde en brandøvelse i september 

 

Redegørelse STUK: Skolen har udarbejdet en skrivelse til STUK på baggrund af 

karaktergennemsnittet for afgangselever i 21-22 

 

b. Formand 

Referat:  

Skole og Forældres landsmøde: Videresendes til bestyrelsen, Kristine ønsker at 

deltage 

 

c. Personale 

Referat: Gennemgang af elevaktiviteter ifm. sambaugen 

 

8. Eventuelt (5 min.) 
 
Rasmus fra Willemoesmad er inviteret. 
Madordning:  
- Der ønskes et udbud af forskellige sandwich, pastasalat, kyllingespyd og salat 
- Der kunne indgå drikkelse som vand og brikjuice 



 
 
 Kontaktperson: Pia Hindborg Andersen Side 3 af 3 

- Evt. varm ret om fredagen, den samme ret i en måned 
- Der downloades en app med betaling, hvor man som bruger er logget ind med sin 

klasse 
- Varm mad leveres i varmekasser, sandwich ovs. Leveres i poser med klassenavn 
- Opstart efter aftale med Rasmus 
-  

Forældrespørgsmål vedr. eftermiddagsmad i SFO-en: 
- SFO-en fik tidligere mad fra kantinen, dette er ikke længere en mulighed 
- Henover efteråret er der langsom skåret ned i eftermiddagsmaden, da man ønsker at 

pædagogerne skal deltage i de pædagogiske aktiviteter fremfor at lave 
eftermiddagsmad til børnene. Det handler også om økonomi, hvad skal pengene til 
eftermiddagsmad tages fra SFO-ens samlede budget 

- Pt. Er der eftermiddagsmad hver tirsdag, da det er ”båldag” og dermed en 
pædagogiskaktivitet, hvor børnene er med til at lave maden 

- Når eftermiddagsaktiviteterne rykker ind igen, kan der måske komme en dag mere 
med eftermiddagsmad så som bagning. 

 
 
Tiltag til næste møde:  

- Princip for mobiltelefoner skal tages op i skolebestyrelsen snarrest (ure) 
- Fokus på trivsel (Skolen deltager i forskellige Viso-arr) 

 


